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Ärende 10: Delårsrapport per den 31 mars 2022 för Huddinge kommun

Det här ärendet bygger på  en mål- och budget vi i Miljöpartiet inte stod bakom. Hade vår
budget gått igenom hade vi varit i en annan sits idag. De förslag som lades under
kommunstyrelsens möte om att tillskjuta medel tycker vi var rimliga med tanke på läget. Men
vi hade önskat en mer långsiktig ekonomisk planering i stället för den ryckighet vi sett de
senaste åren.

En detalj som vi reagerar på i ekonomiska redovisningar som denna är formuleringar kring
att vi har ett “bättre resultat” så fort vi har ett större överskott än planerat. Det här är en
vilseledande förenkling. Det är mer troligt att mer pengar över bygger på ett misslyckande att
genomföra verksamhet än att kommunen gjort “goda affärer” i traditionell mening.
Kommunens mål bör vara att använda de pengar som Fullmäktige ålagt, inte att ha ett större
överskott. Men så klart, ibland kan ett större överskott än tänkt vara något positivt - men vi
saknar en tydlighet och ett resonemang kring detta.
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